
 O B E C  B O H U Ň O V I C E
570 01 LITOMYŠL

ZÁPIS  ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA  
ZE DNE  9. 12. 2021  

přítomní zastupitelé:            Jaromír Gregor ……………….
Ladislav Ryšan ……………….
Stanislava Macková ……………….

           Jiří Mikulecký ……………….
                                                         Irena Vilčková ……………….

Zdeněk Kubát ……………….
Božena Dvořáková ………………

veřejnost:                                  Eva Novotná ……………….
        

Zahájení schůze v 19:15 hodin.

Po přivítání starosta navrhl ověřovatelé zápisu:

Jiří Mikulecký
Zdeněk Kubát

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

přednesl program schůze:

1. Cena vodného na rok 2022

2. Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství a o místním poplatku za obecní 
systém odpadového hospodářství na rok 2022

3. Rozpočtový výhled 2022 - 2025

4. Rozpočet na rok 2022

5. Rozpočtové opatření č. 11/2021

6. Stanovení inventury

7. Diskuze
pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

a doplnil body:
1. Schválení žádosti o projekt rekonstrukce cesty

pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

1
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1) Starosta informuje o projednané ceně vodného za m3 diskutované 
na zasedání Skupinového vodovodu Bohuňovice. Cena je stanovena 
na 45,00- Kč / 1 m3 vč. DPH.

2) OZ projednalo aktualizovanou Obecně závaznou vyhlášku o stanovení 
obecního systému odpadového hospodářství a Obecně závaznou vyhlášku 
o místním poplatku na rok 2022. Obec bude od roku platit firmě LIKO 
852,00- Kč za 1 občana, OZ stanovuje výši poplatku za poplatníka 
500,- Kč/ rok.

pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

3) OZ projednalo návrh rozpočtu na rok 2022, nebylo připomínek.
pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

Rozpočet na rok 2022 je schválen zastupitelstvem.

4) OZ projednalo návrh střednědobého výhledu na roky 2022-2025, nebylo 
připomínek.

pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

Střednědobý výhled na roky 2022-2025 je schválen zastupitelstvem.

5) Starosta obce dává na vědomí rozpočtové opatření č. 11/2021.
pro: 7  proti: 0 zdržel se: 0

6) Starosta oznamuje plán inventur za rok 2021.
Termín konání je stanoven na 31. 12. 2021.
Inventární komise je ve složení: 

Předseda komise – Jiří Mikulecký
Členové komise – Irena Vilčková, Ing. Zdeněk Kubát  

pro: 7             proti: 0 zdržel se: 0

OZ schválilo plán inventur za rok 2021.

7) OZ projednalo podání žádosti o dotaci na projekt „Rekonstrukce místní 
komunikace Bohuňovice“, podání žádosti schvaluje.

pro: 7             proti: 0 zdržel se: 0

Ukončení schůze v 20:00 hodin.

Zapsal: Ladislav Ryšan
Ověřil: Jiří Mikulecký

Zdeněk Kubát

vyvěšeno: 9. 12. 2021 sejmuto:
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